
MR vergadering 1 september 2023  
in de team kamer op school 
 
Aanwezig: Olga, Diederik, Sophie, Brigitte en Marie 
Op uitnodiging Anko van Hoepen van het Spo Bestuur over de opheffing Puntenburg. 
 
1. Check in 

Allemaal een goede start gehad. 

2. Notulen vorige vergadering 
 

3. Onderwerpen vanuit Directie:  

schoolplan SPO wordt gepresenteerd op 11 september 

Studiedag 12 september wordt een gedeelte besteed aan ons eigen schoolplan. 

Begin december schoolplan bespreken (Marie wil gedeeltes al tussendoor bespreken) 

Het schoolplan moet voor 1 januari gelezen en gekeurd zijn. 

18 september is er een ad hoc overleg ivm Puntenburg. 

De nieuwe begroting komt in oktober. 

 

29 september is er een jaaropening van 14.00 -15.00. Zou de MR een praatje kunnen 

houden. 

Olga gaat bekijken of het lukt en Diederik kan helaas niet. 

 
5. Jaarverslag MR 2022 – 2023 
 Olga gaat haar opmerkingen nog mailen. 
 
 
6. Samenstelling MR 
Namens de ouders:  

Diederik de Groot tot juli 2024 
Olga van Riel 

Namens het team: 
Sophie Karayavuz 
Brigitte Gerris tot juli 2024 

 
In april gaan we nieuwe leden werven. 
 
7. Richtlijn Mobiele telefoons 
We gaan meedoen met de week van de mediawijsheid. 
Er zal dan ook nog een avond georganiseerd worden met een spreker. 
Het beleid is nu dat mobieltjes niet in school gebruikt worden.  
Olga vraagt om plein verbod van mobieltjes. Daar gaan we in het team over verder praten. 
 
8. Puntenburg 
-optie die er liggen voor het gebouw en het team. 
Puntenburg gaat per 1 augustus dicht door leerling tekort en andere oorzaken. 
Er is sinds vorig jaar al geen instroom meer. 
Er is een onderzoek naar wat ouders willen voor het vervolg (nieuwe schoolkeuze) 
De inschatting is dat er tussen de 20 en 30 kinderen naar Pieterskerkhof toe willen komen 
verdeelt over de groepen 2 t/m 7. 
Er zijn opties voor aanpassingen van het gebouw door een architectenbureau gemaakt.  
Het SPO wil ook in de financiën extra bijdragen. Zowel op materieel, personeel als in 
aanpassingen van het gebouw. Dat zal niet op het schoolbudget drukken.  
Ook op personeelsgebied kan er meer dan het officiële gedeelte door de overheid gefinancierd. 



De groepen worden dan wel tot aan het maximum gevuld en dat zal voor de dynamiek ook de 
nodige gevolgen hebben. 
Met het team zal dit ook nog allemaal besproken worden.  
De communicatie hierover zal zorgvuldig moeten verlopen. 
 
Voor 14 oktober is er advies nodig richting SPO omdat we dan de ouders geïnformeerd kunnen 
worden (Dit is het verzoek van Anko) 
 
 
 

10. Vergaderdata 2023 – 2024 

 

18 september 17.00  (puntenburg special/jaargids.) 

13 november 17.00  (begroting bespreken) 

11 december 17.00 

11 maart 17.00 (formatie) 

14 mei 17.00  

24 juni 17.00 (school en jaargids) 

 

 

 

11. Check out 
 

Punten die nog terug komen of waar wat mee moet…. 

@ terug levering zonnepanelen 

@railtjes van de lades  

@tafelbladen 

@speeltoestel 

@twijnfonds ( samenstelling ) + eind van het jaar de cijfers van het jaar vragen 


